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projekt 

Protokół Nr VIII/2019 

z posiedzenia VIII Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 4 marca 2019 r., o godzinie 16.00 w Urzędzie 

Gminy Lubań (sala narad). 

 

Przewodnicząca obrad:  Pani Teresa Trefler – Przewodnicząca Rady Gminy Lubań 

Protokolant:    Marta Oreszczuk – pracownik Urzędu Gminy Lubań 

 

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Lubań Pani Teresa Trefler. 

Na podstawie listy obecności (odrębna teczka) stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych. 

Stanowi to quorum umożliwiające podejmowanie uchwał przewidzianych w porządku obrad. 

Na posiedzeniu obecni przedstawiciele LZS „Łazek”. 

 

Przewodnicząca przedstawiła propozycję porządku obrad: 

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 24 stycznia 2019 r., 12 lutego 2019 r. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o sprawach dotyczących Rady Gminy 

Lubań w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia projektu planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez gminę Lubań oraz określenia granic ich obwodów od 1 września 2019 

roku, 

b) przyjęcia ,,Planu urządzeniowo-rolnego gminy Lubań”, 

c) przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lubań w 2019 roku”, 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 

f) przekazania petycji, 

g) przekazania petycji, 

h) przekazania petycji, 

i) przekazania petycji, 

j) rozpatrzenia skargi na Przewodniczącą Rady Gminy Lubań. 
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6. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Zmiany do porządku obrad: 

1. Radny Cwynar wniósł wniosek o poszerzenie  porządku  obrad o pkt 4a o brzmieniu: 

„Wnosimy o poszerzenie i uzupełnienie składów komisji: 

a) Budżetu i Finansów, 

b) Rolnictwa i Infrastruktury Społeczno-Gospodarczej, 

c)  Oświaty, Kultury i Sportu, 

d)  Skarg, Wniosków i Petycji. 

o radnych którzy nie są w żadnej komisji: Wandę Hybińską, Krzysztofa Klimczyka, 

Mariana Kaletę, Kazimierza Cwynar. Jest to piąty wniosek o wybór w skład komisji 

tych radnych. Powyższy wniosek jest zgodny z art.24 pkt 1”. 

 

1. Przewodnicząca wniosła o wprowadzenie do porządku obrad pkt 5 k tj projekt 

uchwały  zmieniająca uchwałę Nr VI/31/2019 Rady Gminy Lubań z dnia 24 stycznia 

2019 r. w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu i rozliczaniu dotacji 

celowej z budżetu Gminy Lubań na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła na terenie 

Gminy Lubań; 

 

2. Przewodnicząca wniosła o wprowadzenie do porządku obrad pkt 5 l tj. projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/27/2019 Rady Gminy Lubań z dnia 24 stycznia 

2019 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

budowy przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków lub bezodpływowych 

zbiorników na nieczystości płynne na terenie Gminy Lubań; 

 

3. Pani Skarbnik wniosła o uwzględnienie w pkt 5e porządku obrad sprawy przyznania 

dotacji 4500 dla LZS „Łazek” 

 

Przewodnicząca zaproponowała, żeby ująć wniosek Radnego Cwynar jako pkt 5m a nie 4a, 

Radny Cwynar zapytał dlaczego nie może być 4a, Pani Przewodnicząca poinformowała, 

że pkt 4 dotyczy informacji Przewodniczącej, natomiast pkt 5 dotyczy uchwał. 
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Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem wniosku Radnego Cwynara o poszerzenie  porządku  

obrad o pkt 5m? 

Przeprowadzono imienne głosowanie w sposób następujący: 

Kazimierz Cwynar - ,,za” 

Wanda Hybińska - ,,za” 

Małgorzata Jańczak - ,,przeciw” 

Marian Kaleta - ,,za” 

Krzysztof Klimczyk - ,,za” 

Ryszard Leszczyński - ,,przeciw” 

Aleksandra Łasica - ,,przeciw” 

Józef Maciejko - nieobecny 

Krzysztof Miazga - ,,przeciw” 

Jerzy Szpytma - nieobecny 

Bartosz Szydlak – „za” 

Teresa Trefler - ,,przeciw” 

Andrzej Usyk - ,,przeciw” 

Leszek Woźniak - nieobecny 

Adrian Zioła - ,,przeciw” 

W wyniku głosowania jawnego 5 głosami ,,za”, 7 głosami ,,przeciw” i przy braku głosów 

,,wstrzymujących się” wniosek został oddalony. 

 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem wniosku o wprowadzenie do porządku obrad pkt 5 

k tj projekt uchwały zmieniająca uchwałę Nr VI/31/2019 Rady Gminy Lubań z dnia 24 

stycznia 2019 r. w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu i rozliczaniu dotacji 

celowej z budżetu Gminy Lubań na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła na terenie Gminy 

Lubań; 

Przeprowadzono imienne głosowanie w sposób następujący: 

Kazimierz Cwynar - ,,za” 

Wanda Hybińska - ,,za” 

Małgorzata Jańczak - „za” 

Marian Kaleta - ,,za” 

Krzysztof Klimczyk - ,,za” 

Ryszard Leszczyński -„za” 
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Aleksandra Łasica - „za” 

Józef Maciejko - nieobecny 

Krzysztof Miazga - „za” 

Jerzy Szpytma - nieobecny 

Bartosz Szydlak – „za” 

Teresa Trefler - „za” 

Andrzej Usyk - „za” 

Leszek Woźniak - nieobecny 

Adrian Zioła - „za” 

W wyniku głosowania jawnego 12 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” 

i ,,wstrzymujących się” wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem wniosku o wprowadzenie do porządku obrad pkt 5 l 

tj. projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VI/27/2019 Rady Gminy Lubań z dnia 24 

stycznia 2019 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków lub bezodpływowych 

zbiorników na nieczystości płynne na terenie Gminy Lubań? 

Przeprowadzono imienne głosowanie w sposób następujący: 

Kazimierz Cwynar - ,,za” 

Wanda Hybińska - ,,za” 

Małgorzata Jańczak - „za” 

Marian Kaleta - ,,za” 

Krzysztof Klimczyk - ,,za” 

Ryszard Leszczyński -„za” 

Aleksandra Łasica - „za” 

Józef Maciejko - nieobecny 

Krzysztof Miazga - „za” 

Jerzy Szpytma - nieobecny 

Bartosz Szydlak – „za” 

Teresa Trefler - „za” 

Andrzej Usyk - „za” 

Leszek Woźniak - nieobecny 

Adrian Zioła - „za” 
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W wyniku głosowania jawnego 12 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” 

i ,,wstrzymujących się” wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem wniosku o uwzględnienie w pkt 5e porządku obrad 

sprawy przyznania dotacji 4500 zł  dla LZS „Łazek”? 

Przeprowadzono imienne głosowanie w sposób następujący: 

Kazimierz Cwynar - ,,za” 

Wanda Hybińska - ,,za” 

Małgorzata Jańczak - ,,przeciw” 

Marian Kaleta - ,,za” 

Krzysztof Klimczyk - ,,za” 

Ryszard Leszczyński - ,,przeciw” 

Aleksandra Łasica - ,,przeciw” 

Józef Maciejko - nieobecny 

Krzysztof Miazga - ,,przeciw” 

Jerzy Szpytma - nieobecny 

Bartosz Szydlak – „za” 

Teresa Trefler - ,,przeciw” 

Andrzej Usyk - ,,przeciw” 

Leszek Woźniak - nieobecny 

Adrian Zioła - ,,przeciw” 

W wyniku głosowania jawnego 5 głosami ,,za”, 7 głosami ,,przeciw” i przy braku głosów 

,,wstrzymujących się” wniosek został oddalony. 

 

Przewodnicząca przedstawiła nowy porządek obrad: 

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 24 stycznia 2019 r., 12 lutego 2019 r. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o sprawach dotyczących Rady Gminy 

Lubań w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia projektu planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez gminę Lubań oraz określenia granic ich obwodów od 1 września 2019 

roku, 
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b) przyjęcia ,,Planu urządzeniowo-rolnego gminy Lubań”, 

c) przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lubań w 2019 roku”, 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 

f) przekazania petycji, 

g) przekazania petycji, 

h) przekazania petycji, 

i) przekazania petycji, 

j) rozpatrzenia skargi na Przewodniczącą Rady Gminy Lubań. 

k)  zmieniającej uchwałę Nr VI/31/2019 Rady Gminy Lubań z dnia 24 stycznia 

2019 r. w sprawie zasad i trybu postepowania przy udzielaniu i rozliczaniu 

dotacji celowej z budżetu Gminy Lubań na dofinansowanie wymiany źródeł 

ciepła na terenie Gminy Lubań; 

l) zmieniającej uchwałę Nr VI/27/2019 Rady Gminy Lubań z dnia 24 stycznia 

2019 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków lub 

bezodpływowych zbiorników na nieczystości płynne na terenie Gminy Lubań; 

6. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca T. Trefler: Kto jest za przyjęciem dzisiejszego porządku obrad? 

Przeprowadzono imienne głosowanie w sposób następujący: 

Kazimierz Cwynar - ,,za” 

Wanda Hybińska - ,,za” 

Małgorzata Jańczak - „za” 

Marian Kaleta - ,,za” 

Krzysztof Klimczyk - ,,przeciw” 

Ryszard Leszczyński -„za” 

Aleksandra Łasica - „za” 

Józef Maciejko - nieobecny 

Krzysztof Miazga - „za” 

Jerzy Szpytma - nieobecny 

Bartosz Szydlak – „za” 
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Teresa Trefler - „za” 

Andrzej Usyk - „za” 

Leszek Woźniak - nieobecny 

Adrian Zioła - „za” 

W wyniku głosowania jawnego 11 głosami ,,za”, przy 1 głosie ,,przeciw” i braku głosów 

,,wstrzymujących się” przyjęto porządek obrad. 

 

Ad 1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Zgłoszono następujących kandydatów do Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Marian Kaleta – nie wyraził zgody; 

Radny Bartosz Szydlak – nie wyraził zgody; 

Radny Kazimierz Cwynar – nie wyraził zgody. 

Radna Małgorzata Jańczak  - wyraziła zgodę; 

Radny Ryszard Leszczyński – wyraził zgodę; 

Radny Adrian Zioła – wyraził zgodę 

 

Przewodnicząca Rady Gminy: kto jest za tym aby w Komisji Uchwał i Wniosków pracowała 

Pani Małgorzata Jańczak? 

W wyniku głosowania 11 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i 1 głosie 

,,wstrzymującym się” Pani Małgorzata Jańczak została powołana do prac w komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy: kto jest za tym aby w Komisji Uchwał i Wniosków pracował 

Pan Ryszard Leszczyński? 

W wyniku głosowania 10 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i 2 głosami 

,,wstrzymującymi się” Pan Ryszard Leszczyński został powołany do prac w komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy: kto jest za tym aby w Komisji Uchwał i Wniosków pracował 

Pan Adrian Zioła? 

W wyniku głosowania 9 głosami ,,za”, przy braku głosów ,,przeciw” i 3 głosami 

,,wstrzymującymi się” Pan Adrian Zioła został powołany do prac w komisji. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana. 

 

Ad 2. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 24 stycznia 2019 r., 12 lutego 2019 r. 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem protokołu z sesji odbytej w dniu 24 stycznia 2019 r? 
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W wyniku głosowania 9 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i braku głosów 

wstrzymujących się przyjęto protokół. 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem protokołu z sesji odbytej w dniu 12 lutego 2019 r? 

W wyniku głosowania 10 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosów 

„wstrzymujących się” protokół przyjęto. 

 

Ad. 3. Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca: proszę o odczytanie sprawozdania. 

W imieniu Wójta sprawozdanie przeczytała Sekretarz Gminy Lubań (załącznik do protokołu). 

 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o sprawach dotyczących Rady Gminy 

Lubań w okresie między sesjami. 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Lubań (załącznik do protokołu). 

 

Przerwa 5 minut. 

Po przerwie: 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) ustalenia projektu planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez  

gminę Lubań oraz określenie granic ich obwodów od 1 września 2019 roku. 

Radny Ryszard Leszczyński zgłosił konieczność naniesienia poprawki do uzasadnienia 

do uchwały: 

W załączniku Nr 1, w pozycji nr 2 Szkoła Podstawowa w Radogoszczy, kolumna 4 pn. Granice 

obwodu - wykreślić wyraz Lubań. 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały (z poprawką-wykreślić słowo „Lubań”)?  

W wyniku głosowania 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosów 

„wstrzymujących się” uchwałę przyjęto. 

 

b) przyjęcia „Planu urządzeniowo-rolnego gminy Lubań” 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały? 

W wyniku głosowania 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się”  uchwałę przyjęto. 

 

c) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
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bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lubań w 2019 roku. 

Radny Krzysztof Klimczyk zwrócił się z prośbą o omówienie programu. 

Przewodnicząca zapytała  Sekretarz czy podejmie się omówienia. 

Sekretarz stwierdziła, że nie została upoważniona  do omówienia tej uchwały, jedynie 

do odczytania sprawozdania Wójta. 

Przewodnicząca ogólnie omówiła program. 

Radna Małgorzata Jańczak zabrała głos i stwierdziła, że Przewodnicząca nie powinna 

omawiać niniejszego programu,  ktoś z ramienia Urzędu powinien go przedstawić. 

Radny Krzysztof Klimczyk zapytał Przewodniczącą: „dlaczego więc nie ma na sesji Wójta?” 

Przewodnicząca poinformowała, że w zastępstwie Wójta obecna jest Pani Sekretarz. 

Przewodnicząca przeszła do głosowania. 

Radny Krzysztof Klimczyk zapytał Przewodniczącą: „czego Pani unika pytań?” 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały? 

W wyniku głosowania 10 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosów 

„wstrzymujących się”  uchwałę przyjęto. 

 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  

Radna Małgorzata Jańczak zgłosiła poprawkę do uzasadnienia: 

W uzasadnieniu wykreślić „Rada Sołecka”, a nanieść „Wiejskie Zebranie Kościelników 

Dolnych”. 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały (ze zmianą)? 

W wyniku głosowania 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosów 

„wstrzymujących się” uchwałę przyjęto. 

 

e) Zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 

Przewodnicząca udzieliła w tej sprawie głosu Pani Skarbnik 

Pani Skarbnik omówiła zmiany. 

Radna Małgorzata Jańczak zgłosiła wniosek formalny o wycofanie do ponownego 

rozpatrzenia na wspólnym posiedzeniu stałych komisji zmiany w budżecie o wysokości 

100 000 zł przeznaczoną na dotację dla LZS „Łazek” Pisarzowice, wnioskując o zaproszenie 

Zarządu klubu wraz z dokumentacją techniczną. 

Radny Krzysztof Klimczyk zabrał głos: jakie jest uzasadnienie tego wycofania? 

Radna Małgorzata Jańczak: ponieważ mam wątpliwości, są niezgodności, nieścisłości 

w datach, chciałabym zapoznać się z dokumentacją techniczną. 
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Pani Skarbnik zabrała głos w kwestii dokładnego zrozumienia złożonego wniosku formalnego 

tj. uściślenia zapisu:… „tylko wyeliminować dotację z projektu uchwały w wysokości 

100 000 zł?” 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem zgłoszonego wniosku formalnego? 

W wyniku głosowania 7 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i przy braku głosów 

„wstrzymujących się” wniosek formalny przyjęto. 

Salę obrad opuścili przedstawiciele klubu LZS „Łazek” Pisarzowice. 

Radny Krzysztof Klimczyk zabrał głos: można było omówić wszystko z Zarządem LZS 

„Łazek”, byli obecni na sali obrad.  

Głos zabrała jeszcze raz Skarbnik w kwestii przegłosowanego wniosku formalnego, Skarbnik 

upewniła się co do jego dokładnego zrozumienia. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Klimczyk, zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącej dlaczego 

do tej pory nie uzyskał informacji dotyczącej wymiarów i kosztów budowy hali sportowej, 

poza tym „mówiła Pani, że zadanie nie jest zaplanowane w budżecie…kłamie Pani” 

Przewodnicząca: „Ja nie kłamie”.  

 

Przerwa 10 minut. 

Po przerwie: 

Przewodnicząca otworzyła posiedzenie po przerwie udzieliła wyjaśnień Radnemu 

Krzysztofowi Klimczyk:  w budżecie, w załączniku nr 3  jest napisane „budowa sali 

gimnastycznej, pełnowymiarowej”, a nie hali, trzeba czytać ze zrozumieniem…” 

Głos zabrała po raz kolejny Pani Skarbnik w sprawie dokładności zrozumienia zmian 

w budżecie przedstawione do głosowania. 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały (z uwzględnieniem zmian i wniosku 

formalnego) 

W wyniku głosowania 7 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 5 głosami 

„wstrzymujących się” uchwałę przyjęto.  

 

f) przekazania petycji 

Przewodnicząca udzieliła głosu Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w sprawie przedstawiania projektu. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zapytała kto ma przedstawić zmianę 

§ 2 projektu uchwały, która została wniesiona zgodnie z opinią radcy prawnego. Pytanie 

skierowała do Pani Sekretarz. 
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Sekretarz odpowiedziała, że nie uczestniczyła w pracach komisji, na której zmiana była 

omawiana. 

Przewodnicząca poprosiła o odczytanie zmiany projektu.  

Radny Ryszard Leszczyński odczytał zmianę  § 2 projektu uchwały: 

W projekcie uchwały skreśla się treść § 2 i nadaje nowe brzmienie:  

Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady Gminy Lubań do przekazania petycji 

oraz zawiadomienia podmiotu wnoszącego petycję o jej przekazaniu. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przeczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały: 

 „Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podczas posiedzeń w dniach 18.02.2019r. oraz 

01.03.2019 r. bardzo wnikliwie przeanalizowała sytuację formalno-prawną działki pod plac 

zabaw, jednogłośnie uznając petycję za zasadną. Komisja przekazuje więc przedmiotową 

petycję Wójtowi Gminy jako właściwemu organowi w sprawie”. 

 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały (z uwzględnieniem zmiany)? 

W wyniku głosowania 9 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 3 głosów 

„wstrzymujących się” uchwałę przyjęto. 

 

g) przekazania petycji 

Radny Ryszard Leszczyński odczytał zmianę § 2 projektu uchwały: 

W projekcie uchwały skreśla się treść § 2 i nadaje nowe brzmienie:  

Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady Gminy Lubań do przekazania petycji oraz 

zawiadomienia podmiotu wnoszącego petycję o jej przekazaniu. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przeczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały: 

„Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wystąpiła dnia 11.02.2019 r. do Wójta 

Gminy z wnioskiem o ustosunkowanie się do przedmiotowej petycji. Podczas posiedzenia 

w dniu 18.02.2019 r. komisja pozostawiła petycję bez rozpatrzenia, gdyż na wystosowany 

wniosek nie otrzymała odpowiedzi. W dniu 01.03.2019 r. podczas posiedzenia członkowie 

komisji zapoznali się z odpowiedzią Wójta Gminy, z treści której wynika, że Gmina Lubań 

posiada projekt budowlany przebudowy całości istniejącej kanalizacji sanitarnej. W związku 

z powyższym na mocy art. 30 ust. 2 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym przekazuje się petycję do rozpatrzenia Wójtowi Gminy jako właściwemu organowi 

w sprawie.” 
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Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały (z uwzględnieniem zmiany)? 

W wyniku głosowania 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braków głosów 

„wstrzymujących się” uchwałę przyjęto. 

 

h) przekazania petycji 

Radny Ryszard Leszczyński odczytał zmianę § 2 projektu uchwały: 

W projekcie uchwały skreśla się treść § 2 i nadaje nowe brzmienie:  

Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady Gminy Lubań do przekazania petycji oraz 

zawiadomienia podmiotu wnoszącego petycję o jej przekazaniu. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przeczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały: 

„Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podczas posiedzenia w dniu 28 stycznia 2019 r. 

zapoznała się z petycją Pani Małgorzaty Demjanowicz złożoną w dniu 18 stycznia 2019 r. 

w sprawie utwardzenia i naprawy drogi ziemnej oraz zamontowania oświetlenia. 

Po otrzymaniu w/w petycji członkowie komisji jednogłośnie przyjęli następujący wniosek: 

działając na podstawie § 1 pkt 4 uchwały Nr IV/13/2010 Rady Gminy Lubań z dnia 30 

grudnia 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Lubań – 

„wnioski radnych i mieszkańców w sprawie wprowadzenia do budżetu gminy zadań 

kierowane są do Wójta w terminie do 31 sierpnia roku poprzedzającego rok budżetowy” oraz 

art.30 ust.2 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – „do zadań 

Wójta należy w szczególności 1) przygotowanie projektów uchwał rady gminy, 2) określanie 

sposobu wykonania uchwał”, przekazuje się przedmiotowa petycję do rozpatrzenia Wójtowi 

Gminy jako właściwemu organowi w sprawie.”  

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały (z uwzględnieniem zmiany) 

W wyniku głosowania 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braków głosów 

„wstrzymujących się” uchwałę przyjęto. 

 

i) przekazania petycji 

Radny Ryszard Leszczyński odczytał zmianę § 2 projektu uchwały: 

W projekcie uchwały skreśla się treść § 2 i nadaje nowe brzmienie:  

Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady Gminy Lubań do przekazania petycji 

oraz zawiadomienia podmiotu wnoszącego petycję o jej przekazaniu. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przeczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały. 
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„Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podczas posiedzenia w dniu 28 stycznia 2019 r. 

zapoznała się z petycją Pana (…) w sprawie przywrócenia do pracy w gminie instruktora 

Pana (…). Po rozpatrzeniu jednogłośnie przyjęła następujący wniosek: działając 

na podstawie art. 65 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kpa przekazuje się petycję 

do rozpatrzenia Wójtowi Gminy jako właściwemu organowi w sprawie.” 

Radny Krzysztof Klimczyk – „o jakiego instruktora chodzi?” 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – „nie mogę Panu powiedzieć”. 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały (z uwzględnieniem zmiany)? 

W wyniku głosowania 9 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi 

się” uchwałę przyjęto. 

 

j) Rozpatrzenie skargi na Przewodniczącą Rady Gminy Lubań 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała wniosek o „pozostawienie 

skargi bez rozpatrzenia”, przytaczając w uzasadnieniu orzecznictwo wyroku Wojewódzkiego 

Sądu w Gliwicach, w którym podkreślono, że naczelną zasadą prawa administracyjnego jest  

zakaz domniemania kompetencji oraz że ani art. 229 kpa ani żaden inny przepis nie określa  

wprost jaki podmiot  upoważniony do rozpatrzenia skargi na działalność Przewodniczącego 

Rady Gminy. 

Radny Kazimierz Cwynar zabrał głos:”…uważam, że jako strona niniejszej skargi 

powinienem być obecny na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, nie składałem 

skargi do Rady Gminy, a do Wojewody, który nie powinien odsyłać skargi…”  

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem wniosku „pozostawienie skargi na Przewodniczącą 

Rady Gminy Lubań bez rozpatrzenia”. 

W wyniku głosowania 7 głosami „za”, 1 głosie „przeciw” i 4 głosów „wstrzymujących się” 

wniosek przyjęto. 

 

k) zmieniającej uchwałę Nr VI/31/2019 Rady Gminy Lubań z dnia 24 stycznia 2019 r.     

w sprawie zasad i trybu postepowania przy udzielaniu i rozliczaniu dotacji celowej 

z budżetu Gminy Lubań na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła na terenie Gminy 

Lubań 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały? 

W wyniku głosowania 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” uchwałę przyjęto. 
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l) zmieniającej uchwałę Nr VI/27/2019 Rady Gminy Lubań z dnia 24 stycznia 2019 r.  

w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków lub bezodpływowych zbiorników 

na nieczystości płynne na terenie Gminy Lubań; 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem uchwały? 

W wyniku głosowania 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” uchwałę przyjęto. 

 

Przerwa 10 minut 

Po przerwie: 

Ad. 6. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Nieobecny Radny Kazimierz Cwynar i Radny Bartosz Szydlak, w posiedzeniu uczestniczy 10 

radnych. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przeczytał protokół. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca: kto jest za przyjęciem protokołu? 

W wyniku głosowania 7 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 3 głosów 

„wstrzymujących się” protokół przyjęto. 

 

Ad. 7. Sprawy różne 

Radny Krzysztof Klimczyk zabrał głos: czy mogę zadać pytanie odnośnie Straży Pożarnej? 

Przewodnicząca: ale do kogo to pytanie? Bo jeżeli Pani Sekretarz przekazała, że nie  jest 

przez Wójta upoważniona, to do kogo to pytanie? 

Radny Krzysztof Klimczyk: do Pani Przewodniczącej. 

Przewodnicząca powiedziała że na pytania odpowiadam podczas dyżuru.  

Radny Krzysztof Klimczyk:  Strażacy czekają na odpowiedź. 

 

Ad. 8. Zakończenie obrad  

Przewodnicząca zamknęła obrady o godz. 18.40  

Na tym protokół zakończono 

 

Protokolant        Przewodnicząca 

     

Marta Oreszczuk       Teresa Trefler 
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